
Zápis z jednání zastupitelstva 2. prosince 2019 

 

Diskuse k bodu 36.  
Projekt pořizování audiozáznamu z jednání Zastupitelstva města Hořic a jeho zpřístupnění na 
internetových stránkách města (dále Projekt). 

 
I Doležal 
•    Sdělil, že když působil na KÚ KHK, tak tam měli aplikaci stejnou jako používáme na MÚ na 
materiály do ZM. Bylo možné rozkliknout a poslechnout si záznam. 
 
MUDr. Vorlová 
•    Vysvětlila, že kdyby se toto realizovalo, tak se získá mnohem větší zájem mladé generace. 
Od svých dětí ví, že v Poděbradech záznam již mají, přehrávají si ho a komentují. Není přece 
něco, co by obyvatelé neměli vědět? 
 
Bc. Lhota 
•    Poděkoval M. Křovinovi, kterého vnímá jako jednoho z nejpracovitějších zastupitelů a obdivuje 
jeho bojovnost  v předkládání podnětů. 
Domnívá se, že je nutné to, co se projednává, aby bylo v čase dohledatelné. Ulehčilo by to 
záznam i zapisovatelce. 
 
Mgr. Sezima 
•    Není pro, aby si kdokoliv pouštěl sestřihy ze záznamu ZM ve škole, či to pouštěl do rozhlasu 
nebo někde na chodbě v mobilu. 
 
V. Šmatolán 
•    Dotaz, když bude audiozáznam, tak nemusí být zápisy takové, jaké máme z jednání? 
 
Bc. Křovina 
•    Sdělil, že audiozáznam je proto, aby zapisovatelka napsala pouze začátek návrhu a zbytek 
byl dohledatelný. Sdělil, že nesouhlasí s tím, že by někdo nahrával či něco přehrával. Bylo by 
možné zodpovědět nějaké otázky z minulosti, které v zápise nejsou. 
 
Mgr. Kuchta 
•    Sdělil, že podrobné zápisy se udávají od chvíle, kdy M. Křovina vznesl námitku, že v zápise 
chybí některé věty. V osobním jednání se dotazoval, zda zapisovatelku neovlivňuje vedení 
města. Od té chvíle se píšou podrobné zápisy. V jednacím řádu je napsáno, že se povede 
stručný zápis a zapisovatelka má oprávnění ho zestručnit. Za posledních 15 let nebyla žádná 
stížnost na zápis, pouze od M. Křoviny. 
 
M. Křovina 
•    Sdělil, že dal rozpor kvůli tomu, že v zápise bylo napsáno pouze M. Křovina okomentoval 
důvodovou zprávu. Domníval, že tam jsou důležité věci, týkající se dostavby Věže samostatnosti. 
 
Mgr. Chalupa 
•    Požádal pana Křovinu, aby popisoval fakta a ne svoje domněnky a nehodnotil to, co tady 
nikdo neřekl, jelikož to vyvolává nevraživost mezi zastupiteli. Vyzval ho, aby popisoval fakta a ne 
domněnky a  hodnocení. 
 
A . Svoboda 
•    Sdělil, že na začátku dnešního jednání upozornil na to, že pokud bude chtít někdo 
podrobnější zápis, nebo doslovný, tak aby si to nahlásil. Takže bude pořízen stručný zápis, jaký 
je v jednacím řádu. 
Upozornil, že před několika lety byl ZM předložen návrh na audiovizuální záznam a zastupitelé i s 
Ivanem Doležalem a ostatními návrh neschválili.   
 
Ing. arch. Pour 



•    Sdělil, že za 8 let, co je zastupitelem, žádné připomínky ke stručnému zápisu nikdy nebyly. Se 
stručným  zápisem nemá problém a když bude chtít citovat doslova, tak to před svou řečí nahlásí, 
tak jak pan starosta naznačil v úvodním slovu. 


